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Odpowiadając na Pana interpelację z dnia 24 kwietnia 2024 r.  informuje, że dokładam
wielu starań aby Szkoła Podstawowa Nr 23 na osiedlu Sulisławice mogła funkcjonować na podobnych
warunkach jak inne kaliskie placówki oświatowe. Obserwuje jednak,  że z roku na rok do Szkoły
Podstawowej Nr 23 zgłasza się coraz mniej rodziców pragnących zapisać swoje dzieci a co bardziej
niepokoi, nawet gdy zapiszą, to po kilku latach edukacji dzieci w tej placówce wypisują je i przenoszą
do innych kaliskich szkół podstawowych ( rok szkolnych 18/19 – liczba dzieci w SP 23 – 77, 19/20 –
81, 20/21 – 71, 21/22 – 66, 22/23 – 67, 23/24 – 60 ).

Mimo wszystko rozumiem argumenty Pana i społeczności osiedla Sulisławice. Dowodem, że
wsłuchuje się w głos społeczności  tej  placówki jest  spotkanie,  które odbyło się 22 kwietnia br.  z
udziałem Rodziców i Pana Grzegorza Kulawinka - Wiceprezydenta Miasta Kalisza,  Pani  Eweliny
Dudek – Naczelnika Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Kalisza oraz Pani Beaty Raczak – Dyrektora
Szkoły Podstawowej Nr 23. W efekcie dokonanych ustaleń na ww. spotkaniu uzgodniono, że zostanie
uruchomiona warunkowo rekrutacja do Szkoły Podstawowej Nr 23 ( w terminie od 6 do 10 maja br.,
zgodnie z harmonogramem naboru do szkół podstawowych w Kaliszu ).

Podobnie  jak  społeczność  osiedla  Sulisławice,  liczę  na  odpowiedni  nabór  do  Szkoły
Podstawowej Nr 23, co spowoduje wzrost liczby dzieci uczącej się w tej placówce.

                                                                                                                Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski            




